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From: )

Sent: Wed 3/25/2020 8:45:50 AM

Subject: RE: Beste mensen,

Received: Wed 3/25/2020 8:45:50 AM

Top!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Onderwerp: RE: Beste mensen,

Hoi [EEERN
Uit wat ik voorbij heb zien komen bij de totstandkoming van het consortium begrijp ik dat de verdeling van de ingekochte

beschermingsmaterialen bij GGD/GHOR/ROAZ berust. Wij zijn vooral betrokken geweest bij de financiéle risico’s van inkoop,
waardoor ik niet veel kan zeggen over het distributieproces. GHOR staat voor geneeskundige hulp bij ongevallen en rampen.

GHOR staat onder leiding van de directeur Publieke Gezondheid, die ook hoofd is van de GGD. ROAZ staat voor Regionaal

Overleg Acute Zorgketen. Al googelend vond ik onderstaand overzicht van ROAZ-regio’s. Hopelijk levert dat aanknopingspunten
op om in jullie regio contact te leggen.

Groeten van



Acute Zorg Euregio Noord-en Oost Gelderland

Twente

Netwerk Acute Zorg regio Zwolle Noord-en Oost Gelderland

Ijsselland

Acute Zorgregio Oost Gelderland Midden

Gelderland-Zuid

Acute Zorg Netwerk Noord Nederland Groningen

Fryslan

Drenthe

Netwerk Acute Zorg Brabant Brabant-Zuidoost

Midden, West, Noord-Brabant

Netwerk Acute Zorg Limburg Zuid-Limburg

Limburg Noord

Netwerk Acute Zorg Noordwest Amsterdam-Amstelland

Kennemerland

Zaanstreek-Waterland

Noord-Holland Noord

SpoedZorgNet AMC Amsterdam-Amstelland

Flevoland

Gooi & Vechtstreek

Zaanstreek-Waterland

Noord-Holland Noord

Traumazorg Netwerk Midden Nederland [Utrecht

Traumacentrum West Haaglanden

Hollands Midden

Traumacentrum Zuidwest-Nederland Rotterdam-Rignmond

Zuid-Holland Zuid

Zeeland

Caribisch Nederland

*Zie Landelijke Acute Zorgkaart

var:NESE)EXEo ins. i
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 08:54

Onderwerp: FW: Beste mensen,

@ minvws.nl>

@minvws.nl>
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kun jij wellichtfiEiets verder helpen? Of vraag ik dan het onmogelijke? [EE andere vraag (iets kunnen doen)
staat nog bij mij uit

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE -BESET ins.)
Datum: woensdag 25 mit. 2020 8:31 AM

Ann:EECEEE minvws nl@minvws.nl>
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Onderwerp: RE: Beste mensen.

Goedemorgen [ERd
Naar aanleiding van je email waarin je over een cooérdinerend consortium voor inkoop van beschermende middelen het

Grote organisaties als s-Heerenloo kunnen aan beschermende middelen komen en ook -

vanwege de leegs m bijvoorbeeld Noordwijk - aan genoeg plekken om besmette bewoners te 1soleren. Voor een zo

kleine organisatie als die van haar is het onmogelijk om aan beschermende middelen te komen. De bewoners leven op dit

moment in volstrekte isolatie. Ze komen het terrein niet af en gaan ook niet meer naar het ouderlijk huis. Daarnaast

komen ouders ook niet meer op bezoek. Maar het virus kan natuurlijk ondanks alle voorzorgsmaatregelen door

verzorgers, die nog wel naar huis gaan en boodschappen doen, worden overgebracht. Daarom wil Inversa een

noodvoorraad aanleggen van deze middelen. Weet jij een weg of bij wie ze moeten aankloppen voor dergelijke middelen.

Zij zullen niet de enige kleinschalige organisatie zijn die hier tegen aan lopen.
Wellicht kan dit in breder verband ook in het crisisteam aan de orde worden gesteld.
Bljjf gezond en neem je rust. Weerstand neemt enorm af bij vermoeidheid.

Is er 1ets wat 1k of 1enand anders van ons kan doen om ZEEE
te ontlasten. Dingen voorbereiden wat zelfs een totaal niet

in het fin systeem ingevoerd persoon kan doen? Ik ben daarvoor beschikbaar.

Met
Se“3

van:IEEEBERET@ minvws ol
Datum: dinsdag 24 mrt. 2020 9:43 AM

Aan: Groep FEZ medewerkers EE @minvws.nl>
Onderwerp: FW: Beste mensen,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 24 mrt. 2020 9:41 AM

Aan:INESBERET invis ol
Onderwerp: Beste mensen.

Beste mensen,

Vandaag een wat korter bericht, omdat ik had gehoopt terugkoppeling te kunnen geven van het bilateraal, maar dat 1s

wederom niet doorgegaan en verzet naar vanmiddag.

Ik hoef niet te zeggen dat de maatregelen van gisteravond bij iedereen er zwaar zullen zijn ingehakt. Logisch vanuit de

ontwikkeling van het aantal ziektegevallen en zeker ook vanuit de ervaringen op straat mn afgelopen weekend. Ikzelf ben

een paar keer uitgelachen op het moment dat ik een zichtbare beweging maakte om de 1.5 in acht te nemen. Gerard Reve

zou zeggen: “we zullen voor ze bidden”.

De maatregelen van gisteravond zetten een nieuwe fase in gang zowel qua perspectief (1 juni) als qua scherpte. Om hier
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thuis te kijken [EE ind het natuurlijk spannend wat er nu vervolgens besloten wordt voor het

onderwijs. Ik zou het met weten, maar 1k hoop dat er beshut wordt genomen waarin onzekerheid wordt weggenomen

(geen centrale examinering) en tegelijkertijd een generieke coulancenorm wordt afgesproken; onder welke condities kun

je in de huidige situatie en zonder centraal examen toch je diploma halen en kunnen we dan vervolgens borgen dat in het

vervolgonderwijs een zelfde civiel effect krijgt. Dat zijn grote vragen waar een minister van onderwijs normaliter

nachtmerries van krijgt.

DanEE ervaringen op doet online leren, dat gaat nog wel en best knap hoe (sommige) docenten daar echt wel

iets van weten te maken. Maar an de sport...da’s echt de nachtimerrie voor alle sporters mn de kinderen die daar hun

energie in stoppen en hun zelfvertrouwen en sociale groei uit halen. In 1 woord vreselijk. Maar het is niet anders en we

hebben het te accepteren en na te volgen.

Gister in het MT van FEZ hebben we natuurlijk vooral ook stil gestaan bij wat Corona allemaal betekent. [REE heeft

verslag gedaan van de discussies waar hij aan meewerkt. Om te noemen de discussie met gemeenten die nog best stroef

loopt en waarbij er spanning blijkt tussen hetgeen is toegestaan van minfin en hetgeen de gemeenten (VNG) vragen. De

spanning spitst zich toe op het volgende punt, we hebben de gemeenten gevraagd om richting de instellingen te doen alsof

de omzet gewoon doordraait en dus de financiering ervan door te zetten. Echter, door Corona zal een aantal behandeling
nu niet kunnen doorgaan en uitgesteld moeten worden (zowel vanuit de aanbieder, als de vrager als vanuit de richtlijnen
van het rijk). Voor een (groot?) deel van de behandelingen zal dus gelden dat deze op een later moment alsnog doorgaan.
Dit leidt tot wat we noemen een soort boeggolf en de daarmee gepaard gaande kosten willen de gemeenten

gecompenseerd hebben door het rijk. Er wordt momenteel op het hoogste niveau nog geschaafd aan een tekst die de

verschillende posities kan pacificeren.

Dan het inkopen van kapjes, beademingsapparatuur e.d. Gisteren 1s een klap gegeven op een overeenkomst waarbyy deze

rol die het ministerie nu speelt wordt overgenomen door een consortium van inkoop en producenten. Dit moet ertoe leiden

dat eea meer gestroomlijnd tot stand gaat komen. Vanzelfsprekend heeft ook hierin het rijk de rol gekregen om garant te

staan. Een garantstelling die best kwetsbaar is en dus 1s geregeld dat er zeer periodiek gerapporteerd wordt opdat we
weten in welke positie we ons bevinden.

Ik doe het zo maar even voor nu. Morgen hopeljjk eindelijk nieuws over het bilat. Voor vandaag iedereen veel sterkte,
ook met het doorvertalen van de nieuwe strengere richtlijnen naar je situatie thuis. Blijf ajb veel in contact met je
collega’s, blijf bewegen (ikzelf heb gisteren wederom een heerlijke lunchwandeling gemaakt), blijf gezond en let een

beetje op elkaar.

Groet en sterkte met alles,

Verstuurd vanaf mijn iPad


